
15 Pièces

380 m²

Réf. 84551801

975 000 €

St-Blaise
Maison à vendre (06670)
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Cette  authentique  Bastide  provençale  de  380m2  est  une  perle  rare  !

Edifiée  sur  un  terrain  de  2  hectares,  elle  a  était  construite  avec  le

charme  et  l'élégance  du  sud  de  la  France.Cette  Bastide  intemporelle

est l'alliance parfaite du confort et de la fonctionnalité.Elle se compose

de  9  chambres  ,  1  Bureau,  4  salles  de  Bains,  3  Cuisines  et  3

salons/séjour.Le  bien  est  entièrement  climatisé.Coté  extérieur  ,  dans

l'écrin  de verdure se trouve une grande piscine et  plusieurs  terrasses.

Vous  trouverez  également  un  jacuzzi.Plusieurs  places  de

stationnements et une cave complètent ce bien.A noter qu'une ...

This authentic Provencal Bastide of 380m2 is a rare gem! Set in 2 hectares of land,

it  was  built  with  the  charm  and  elegance  of  the  South  of  France.This  timeless

Bastide is the perfect blend of comfort and practicality.It comprises 9 bedrooms, 1

study,  4  bathrooms,  3  kitchens  and  3  living  rooms.Outside,  set  in  the  greenery,

you'll  find  a  large  swimming  pool  and  several  terraces.  There  is  also  a

jacuzzi.Several  parking  spaces  and  a  cellar  complete  this  property.It  should  be

noted  that  part  of  the  land  is  still  available  for  building,  with  the  possibility  of

constructing a 200m2 house.
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